
 
 

Kommunfullmäktige 
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2024-03-27  

 

  
 

    Utdragsbestyrkande 

 

Plats och tid Alströmerteatern, 
Alströmergymnasiet 

Paragrafer §§34-58 

 kl. 18:00-20:15 
  
Beslutande  Linda Espeving (M) (ordförande) 

Sebastian Aronsson (S) (vice ordförande) 
Dennis Alvdén (M) (2:e vice ordförande) 
Simon Waern (S) 
Camilla Stensson (S) 
Anton César (S) 
Birgit Börjesson (S) 
Leif Hansson (S) 
Håkan Stern (S) 
Pamela Nilsson Ludvigsson (S) 
Peter Norlander (S) 
Irene Jonsson (S) 
Anita Hedén Unosson (S) 
Daniel Filipsson (M) 
Eva-Lotta Pamp (M) 
Magnus Linde (M) 
Thomas Thim (M) 
Thorsten Larsson (M) 
Per-Gordon Tranberg (M) 
Kjerstin Hansson (SD) 
Mats Bjelkemyr (SD) 
Lars-Olof Jaeger (-) 
Otto Stryhn (-) 
Annika Qarlsson (C) 
Heidi Hankanen Ängberg (C) 
Ingbritt Johansson (C) 
Emily Munter (V) 
Martin Lindberg (V) 
Sanna Dabolins (V) 
Marcus Wallin (V) 
Lady France Mulumba (KD) §§34-46 
Kent Perciwall (KD) 
Ann-Lie Tulokas Olsson (KD) 
David Skoog (KD) 
Stefan Bedö (L) 
Jens Christian Berlin (L) 
Anne Gunnevik (L) 
Karin Josefsson (L) 
Amanda Andersson (MP) 
Ulla Dalén (MP) 
Morgan Fredvi (S) ersätter Rebecka Gustin (S) 
Roger Andersson (S) §§44-58 ersätter Annette Heineman (S) 
Anders Julin (S) ersätter Anders Sandberg (S) 
Alexander Wikhall (S) §§34-43 ersätter Annette Heineman (S) 
Inger Carlborg (M) ersätter Karin Schagerlind (M) 
Lana Hakmet (M) ersätter Jimmy Lanevik (M) 
Kristina Poulsen (-) ersätter Boris Jernskiegg (-) 
Gunilla Gomér (SD) ersätter Agneta Grange (-) 
Johan Fogelberg (C) §§34-48 ersätter Ali Said (C) 
Annika Stenberg (C) ersätter Zlatibor Sinik (C) 
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Patrik Eriksson (V) ersätter Annica Jonsson (V) 
Adam Jansson (KD) §§47-58 ersätter Lady France Mulumba (KD) 

  
  
  
Övriga deltagare Maria Standar (kommundirektör) 

Cecilia Knutsson (stabschef) 
Ulrika Månsson (kommunsekreterare) 
Jenny Hellsten (demokratistrateg) 
Linda Ottosson (punkt A, förbundsdirektör AVRF) §34 
Ante Mikacic (punkt A, räddningschef) §34 

  
Utses att justera Annika Qarlsson 

Amanda Andersson 
  
Justeringens plats och 
tid 

Protokollet justeras på distans. 

  
 

Sekreterare  
 Ulrika Månsson 

Ordförande  
 Linda Espeving (M)  

Justerande  
 Annika Qarlsson Amanda Andersson 
 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits på Alingsås kommuns digitala anslagstavla.      
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§ 34 Information 

§ 35 Organisatorisk flytt av föreningsbidrag från vård- och omsorgsnämnden till 
kultur- och utbildningsnämnden 

§ 36 Revidering av reglemente för vård- och omsorgsnämnden 
§ 37 Revidering av reglemente för kultur- och utbildningsnämnden 
§ 38 Revidering av reglemente för bygg- och miljönämnden 
§ 39 Vattenskyddsområde Nolhaga nödvattentäkt 
§ 40 Beslut om genomförande ombyggnation Bjärkehallen 
§ 41 Egenavgift för resa i annan kommun (RIAK) 
§ 42 Rapport över avtalssamverkan i Alingsås kommun år 2023 

§ 43 Utvidgning av verksamhetsområde VA, DP Bostäder vid Varsjövägen, södra 
området mfl 

§ 44 
Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet med 
klimatstrategin och dess tillhörande handlingsplaner - Amanda Andersson 
(MP) 

§ 45 Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet med 
mänskliga rättigheter i Alingsås kommun - Marcus Wallin (V) 

§ 46 Svar på motion gällande fickpark vid busstationen i Sollebrunn - Heidi 
Hankanen Ängberg (C) 

§ 47 Svar på motion gällande tillgänglighetsanpassning av 
kommunfullmäktigesalen - Marcus Wallin (V) och Annica Jonsson (V) 

§ 48 Fråga till kommunstyrelsens ordförande gällande vägar i Sollebrunn - Heidi 
Hankanen Ängberg (C) 

§ 49 Interpellation gällande besparingar inom förskola och grundskola - Marcus 
Wallin (V) 

§ 50 Motion gällande arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100 - Emily Munter 
(V), Sanna Dabolins (V) och Martin Lindberg (V) 

§ 51 Avsägelse av uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige - Otto Stryhn (-) 

§ 52 Avsägelse av uppdrag som ersättare i bygg- och miljönämnden - Fredrik 
Wagnström (L) 

§ 53 Avsägelse av uppdrag som ledamot i socialnämnden - Lennart Arvidsson (V) 
§ 54 Avsägelse av uppdrag som ersättare i socialnämnden - Åsa Svedjenäs (V) 

§ 55 Kommunalt kompletteringsval – Ledamot i kommunrevisionen efter Maria 
Wass (SD), Anna-Maria Hellström (SD) 

§ 56 Kommunalt kompletteringsval – Ersättare i bygg- och miljönämnden efter 
Dennis Alvdén (M), Peter Poniatowski (M) 

§ 57 Kommunalt kompletteringsval – Ersättare i bygg- och miljönämnden efter 
Fredrik Wagnström (L), Mikael Björk (L) 

§ 58 Meddelanden 
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§ 34 
Information 

Ärendebeskrivning 
A/ Prisutdelning AVRF Vardagshjälte 
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§ 35  2024.076 KS   
Organisatorisk flytt av föreningsbidrag från vård- och omsorgsnämnden 
till kultur- och utbildningsnämnden  
Ärendebeskrivning 
Vård- och omsorgsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 30 januari 2024, § 6, att 
föreslå fullmäktige att besluta om att samordning och beslutanderätt gällande vård- och 
omsorgsnämndens föreningsbidrag organisatoriskt flyttas till kultur- och utbildningsnämnden. 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 20 februari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Kommunledningskontoret delar bedömningen att föreslagen flytt är en rimlig organisatorisk 
förändring som samlar hanteringen av kommunens föreningsbidrag hos kultur- och 
utbildningsnämnden. Vård- och omsorgsnämnden och kultur- och utbildningsnämnden är 
eniga om att föreslagen överflyttning av ansvar är lämplig och önskvärd.  
Förslaget kräver ändring av de berörda nämndernas reglementen, vilket hanteras i separata 
ärenden för respektive nämnd. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 34 behandlat ärendet. 
 

Beslut 
Samordning och beslutanderätt gällande vård- och omsorgsnämndens föreningsbidrag 
flyttas organisatoriskt till kultur- och utbildningsnämnden från och med 1 april 2024. 
 

Expedieras till  
Kultur- och utbildningsnämnden, vård- och utbildningsnämnden, Klk-ekonomi 
 

Beslutsunderlag 
• §34 KS Organisatorisk flytt av föreningsbidrag från vård- och omsorgsnämnden till 

kultur- och utbildningsnämnden 
• Tjänsteskrivelse - Organisatorisk flytt av föreningsbidrag från vård- och 

omsorgsnämnden till kultur- och utbildningsnämnden 
• §6 VON - Organisatorisk flytt av föreningsbidrag från vård- och omsorgsnämnden till 

kultur- och utbildningsnämnden 
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§ 36  2024.082 KS   
Revidering av reglemente för vård- och omsorgsnämnden  
Ärendebeskrivning 
Vård- och omsorgsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 30 januari 2024, § 6, att 
föreslå fullmäktige att besluta om att samordning och beslutanderätt gällande vård- och 
omsorgsnämndens föreningsbidrag organisatoriskt flyttas till kultur- och utbildningsnämnden. 
För att den organisatoriska flytten formellt ska träda i kraft behöver reglementet för vård- och 
omsorgsnämnden revideras.  
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 19 februari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Under förutsättning att fullmäktige beslutar om att samordning och beslutanderätt gällande 
vård- och omsorgsnämndens föreningsbidrag organisatoriskt flyttas till kultur- och 
utbildningsnämnden behöver nämndernas reglementen revideras. Revideringen är 
nödvändig för att nämndernas ansvarsområden ska återspeglas på ett korrekt sätt i 
respektive reglemente. Förslag till reviderat reglemente återfinns bifogat.  
Förslag till revidering av kultur- och utbildningsnämndens reglemente hanteras i separat 
ärende. 
Med anledning av att reglementet för vård- och omsorgsnämnden tas upp för revidering 
föreslås utöver ovan att ordet ”människor” byts ut mot ordet ”personer” i förevarande 
reglemente.  
  
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 36 behandlat ärendet. 
 

Beslut 
Reviderat reglemente för vård- och omsorgsnämnden antas. 
 

Expedieras till  
Kultur- och utbildningsnämnden, vård- och utbildningsnämnden, Klk-ekonomi 
 

Beslutsunderlag 
• §36 KS Revidering av reglemente för vård- och omsorgsnämnden 
• Tjänsteskrivelse - Revidering av reglemente för vård- och omsorgsnämnden 
• Förslag till reglemente för vård- och omsorgsnämnden 
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§ 37  2024.081 KS   
Revidering av reglemente för kultur- och utbildningsnämnden  
Ärendebeskrivning 
Vård- och omsorgsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 30 januari 2024, § 6, att 
föreslå fullmäktige att besluta om att samordning och beslutanderätt gällande vård- och 
omsorgsnämndens föreningsbidrag organisatoriskt flyttas till kultur- och utbildningsnämnden. 
För att den organisatoriska flytten formellt ska träda i kraft behöver reglementet kultur- och 
utbildningsnämnden revideras.  
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 19 februari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Under förutsättning att fullmäktige beslutar om att samordning och beslutanderätt gällande 
vård- och omsorgsnämndens föreningsbidrag organisatoriskt flyttas till kultur- och 
utbildningsnämnden behöver nämndernas reglementen revideras. Revideringen är 
nödvändig för att nämndernas ansvarsområden ska återspeglas på ett korrekt sätt i 
respektive reglemente. Förslag till reviderat reglemente återfinns bifogat.  
Förslag till revidering av vård- och omsorgsnämndens reglemente hanteras i separat ärende. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 35 behandlat ärendet. 
 

Beslut 
Reviderat reglemente för kultur- och utbildningsnämnden antas. 
 

Expedieras till  
Kultur- och utbildningsnämnden, vård- och utbildningsnämnden, Klk-ekonomi 
 

Beslutsunderlag 
• §35 KS Revidering av reglemente för kultur- och utbildningsnämnden 
• Tjänsteskrivelse - Revidering av reglemente för kultur- och utbildningsnämnden 
• Förslag till reglemente för kultur- och utbildningsnämnden 

 

 

7



Kommunfullmäktige 
Protokoll 
  
2024-03-27  

 

  
 
 

 
    Utdragsbestyrkande 

 

§ 38  2024.063 KS   
Revidering av reglemente för bygg- och miljönämnden  
Ärendebeskrivning 
Bygg- och miljönämnden beslutade vid sitt sammanträde den 23 januari 2023, § 2 om ett 
reviderat förslag till reglemente för nämnden. Revideringen består i tillägg av tre lagar som 
föreslås falla inom nämndens ansvarsområde.  
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 6 februari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Kommunledningskontoret delar den bedömning som Sveriges kommuner och regioner (SKR) 
och bygg- och miljönämnden gör angående att nedan angivna lagar bör falla in under bygg- 
och miljönämndens ansvar. De lagar som föreslås läggas till är: 

• lag (2014:799) om sprängämnesprekursorer 
• lag (1980:424) om åtgärder mot förorening från fartyg 
• lag (2022:333) om energimätning i byggnader 

Kommunledningskontoret bedömer att det kommunala ansvaret enligt lagstiftningarna 
naturligt passar in i bygg- och miljönämndens verksamhetsområde. 
  
 
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 37 behandlat ärendet. 
 

Beslut 
Reviderat reglemente för bygg- och miljönämnden antas. 
 

Expedieras till  
Bygg- och miljönämnden, samhällsbyggnadsförvaltningen 
 

Beslutsunderlag 
• §37 KS Revidering av reglemente för bygg- och miljönämnden 
• Tjänsteskrivelse - Revidering av reglemente för bygg- och miljönämnden 
• §2 BMN - Förslag till ändring i reglemente för bygg- och miljönämnden 
• Förslag till ändring i reglemente för bygg- och miljönämnden 
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§ 39  2023.533 KS   
Vattenskyddsområde Nolhaga nödvattentäkt  
Ärendebeskrivning 
Tekniska nämnden har till kommunstyrelsen inkommit med ett ärende gällande inrättande av 
vattenskyddsområde i Nolhaga för nödvattentäkt med tillhörande vattenskyddsföreskrifter. 
Tekniska nämnden beslutade den 23 oktober 2023, § 67 att godkänna underlaget och skicka 
förslaget vidare för fastställande i kommunfullmäktige. 
  
Vattenskyddsområdet med tillhörande skyddsföreskrifter är av principiell karaktär och 
ärendet beslutas därmed slutligen av kommunfullmäktige.  
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 10 februari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Kommunledningskontoret har tagit del av samtliga handlingar inför fastställelse och har inga 
synpunkter. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 40 behandlat ärendet. 
 

Beslut 
Vattenskyddsområdet för nödvattentäkt med tillhörande vattenskyddsföreskrifter fastställs. 
 

Expedieras till  
Samhällsbyggnadsförvaltningen, VA 
 

Beslutsunderlag 
• §40 KS Vattenskyddsområde Nolhaga nödvattentäkt 
• Tjänsteskrivelse - Vattenskyddsområde Nolhaga nödvattentäkt 
• §67 TEN - Vattenskyddsområde Nolhaga nödvattentäkt 
• Föreslaget vattenskyddsområde 
• Förslag till skyddsföreskrifter för Nolhaga vattenskyddsområde 
• Riskanalys för Nolhaga vattentäkt 
• Samrådsredogörelse, Vattenskyddsområde, Nolhaga nödvattentäkt 
• Tekniskt underlag, Nolhaga vattenskyddsområde, avgränsning av 

vattenskyddsområde och skyddsföreskrifter 
 

 

9



Kommunfullmäktige 
Protokoll 
  
2024-03-27  

 

  
 
 

 
    Utdragsbestyrkande 

 

§ 40  2024.046 KS   
Beslut om genomförande ombyggnation Bjärkehallen  
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade den 30 november 2022 §207 att ge i uppdrag 
åt fastighetskoncernen Alingsåshem AB att genomföra projektering för utveckling och 
förbättringar av Bjärkehallen. 
  
Projektets utgångspunkt har varit att med prioriterade åtgärder tillskapa en bra 
helhetslösning, för såväl Sollebrunn skola som för de aktiva föreningar som nyttjar lokalerna. 
I huvudsak har projektet handlat om att skapa bättre logistik och tillgänglighet i fastigheten, 
samt få bättre utväxling av befintliga ytor där omdisponering av funktioner utgjort en del av 
lösningen. 
  
Projekteringsarbetet har letts av Alingsåshem och fastighetsbolagets konsulter. 
Projekteringen baseras på förstudien där representanter från kommunledningskontoret, barn- 
och ungdomsförvaltningen, kultur- och utbildningsförvaltningen, samt den så kallade 
Bjärkegruppen som företräder de aktiva föreningarna med verksamhet i Bjärkehallen, har 
deltagit. 
  
Alingsåshems preliminära tidplan för genomförande av ombyggnationen kommer att 
samplaneras med Sollebrunn skola och de föreningar som nyttjar Bjärkehallen. Målsättning 
är att efter beslut upphandla totalentreprenör och starta ombyggnadsarbetet under 2024, 
med färdigställande under kvartal 2 2025. 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 13 februari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Förslaget som legat till grund för projekteringen är väl förankrat och genomarbetat och 
omfattar i huvudsak förbättrad tillgänglighet, invändig kommunikationsförbindelse mellan A-, 
B- och C-hallarna, tydligare huvudentré med tillhörande café, samt bättre materialförråd till 
hallarna. 
  
Det beräknade hyrestillägget som baseras på den preliminära totalkostnaden för projektet 
anses rimlig utifrån de åtgärder som omfattas. Kommunledningskontoret föreslår därmed att 
Alingsås kommun går vidare med den föreslagna ombyggnationen av Bjärkehallen och 
tecknar genomförandeavtal med Alingsåshem. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 39 behandlat ärendet och föreslagit att 
kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut bifalls. 
  
Anförande 
Anförande hålls av Jens Christian Berlin (L), Lady France Mulumba (KD), Heidi Hankanen 
Ängberg (C), Marcus Wallin (V), Anne Gunnevik (L), Daniel Filipsson (M), Simon Waern (S), 
Emily Munter (V) och Amanda Andersson (MP). 
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Förslag till beslut på sammanträdet 
Jens Christian Berlin (L), Lady France Mulumba (KD), Anne Gunnevik (L), Daniel Filipsson 
(M), Simon Waern (S), Emily Munter (V) och Amanda Andersson (MP) föreslår att 
kommunstyrelsens förslag till beslut bifalls. 
  
Heidi Hankanen Ängberg (C) föreslår följande 3 tillägg till förslag till beslut: 

1. Att säkerheten för barn och unga som kommer från Skolgatans gångväg och ska ta 
sig till aktivitetsområdet bakom Bjärkehallen ses över då de nya förråden som 
planeras byggas på Bjärkehallens gavel tar bort vägen som många idag använder. 

2. Att ett av de nya förråden som planeras byggas på Bjärkehallens gavel utrustas med 
en dörr som möjliggör åtkomst till förrådet utifrån och inte enbart inifrån Bjärkehallen. 

3. Att passagen mellan Bjärkehallens huvudentré och A-hallen breddas så att hela 
passagen har samma bredd som dess början och slut. 

  
Marcus Wallin (V) föreslår att Heidi Hankanen Ängbergs (C) 3 tilläggsförslag bifalls. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag till beslut mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
  
Ordföranden ställer Heidi Hankanen Ängbergs 3 tilläggsförslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att avslå Heidi Hankanen Ängbergs 3 tilläggsförslag. 
  
 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar om genomförande av ombyggnation Bjärkehallen enligt 
bifogat PM och projekteringshandlingar. 

2. Kommundirektören får i uppdrag att teckna genomförandeavtal med Alingsåshem. 
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Reservation 
Heidi Hankanen Ängberg (C), Annika Qarlsson (C), Ingbritt Johansson (C), Johan Fogelberg 
(C) och Annika Stenberg (C) reserverar sig till förmån för Heidi Hankanen Ängbergs (C) 
förslag. 
  
Anteckningar 
Heidi Hankanen Ängberg (C), Annika Qarlsson (C), Ingbritt Johansson (C), Johan Fogelberg 
(C) och Annika Stenberg (C) lämnar följande protokollsanteckning: 
Centerpartiet välkomnar en ombyggnation av Bjärkehallen. Ombyggnaden är både viktig och 
nödvändig. Redan 1970 togs ursprungliga Bjärkehallen i bruk och 1974 kompletterades den 
stora hallen med lilla hallen och ett bibliotek. Det skulle dröja närmare 25 år innan ytterligare 
en hall, nuvarande A-hall, kompletterade anläggningen. 
Behoven av ombyggnationen har förts fram under många år av skolan, av föreningarna som 
har verksamhet i Bjärkehallen och av engagerade bjärkebor. I förslaget som nu beslutats om, 
har många av behoven omhändertagits medan andra inte har kommit med. En åtgärd som 
stod högt på önskelistan hos många var utbyggnad av A-hallens läktare. Centerpartiet har 
tidigare i processen framfört att kommunen i projekteringen borde utreda möjligheten och 
kostnaden för detta, vilket majoriteten avslog. Centerpartiet har fortsatt påtala förbättringar 
med läktare och passagen mellan huvudentrén och A-hallen eftersom risken är att det dröjer 
lika länge igen, innan möjligheten till ytterligare förbättringar finns. 
Centerpartiet är mycket positiva till att den efterlängtade ombyggnationen nu blir av och att 
Bjärkehallen får en välförtjänt upprustning. 
  
Marcus Wallin (V) lämnar följande protokollsanteckning: 
Det är viktigt att det äntligen fattas beslut om en ombyggnation av Bjärkehallen, länge har 
de ideella krafterna i Sollebrunn drivit den här frågan. Med tanke på prisökningarna senaste 
åren så hade en snabbare hantering av detta ärendet kunnat spara kommunen 
väldigt mycket pengar. Men bättre sent än aldrig. 
Dock är det synd att när man äntligen fattar beslut om en ombyggnation att man 
inte tillmötesgår de synpunkter och önskemål som inkommit från föreningarna och 
engagerade 
medborgare rörande ombyggnationen av läktaren i A-hallen. För alla som vistats 
i Bjärkehallen vet att läktaren har en hel del brister och uppfyller inte de önskemål som 
föreningarna under lång tid framfört. 
Under samrådsprocessen har ett argument mot att bygga om läktaren varit att det är för 
få publika arrangemang i hallen. En logisk förklaring till bristen på publika arrangemang i 
Bjärkehallen bör rimligen vara just bristen av plats och utformningen av läktaren.  
Som ledamot för Vänsterpartiet välkomnar jag ombyggnationen men beklagar att 
de engagerade och kunniga ideella krafterna i Sollebrunns synpunkter och önskemål 
inte inkluderats rörande ombyggnation av läktaren i A-hallen. 
  
Jens Christian Berlin (L) lämnar följande protokollsanteckning: 
Beslutet att genomföra en ombyggnation av Bjärkehallen är en efterlängtad och nödvändig 
åtgärd. I Alliansens budget för 2020 ingick att kommunen skulle påbörja en förstudie av en 
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om- och tillbyggnad av Bjärkehallen. Det är glädjande att det nu har resulterat i ett konkret 
förslag till förbättringar som fullmäktige har ställt sig bakom. 
Grunden för förslaget är de synpunkter och önskemål som framförts inom ramen för 
Bjärkelyftet. Medborgare som är engagerade i sin bygd och sitt lokalsamhälle har här kunnat 
spela in idéer om hur Bjärkehallen skulle kunna fungera bättre för skolan och för 
föreningslivet. 
Det återstår självklart många överväganden på detaljnivå, men det är inte det fullmäktige har 
haft att ta ställning till. Vi har fullt förtroende för att det synpunkter som framkommit kommer 
att tas om hand i den fortsatta processen. 
  
Lady France Mulumba (KD), Kent Perciwall (KD, Ann-Lie Tulokas Olsson (KD) och David 
Skoog (KD) lämnar följande protokollsanteckning: 
Landsbygden ska vara levande. Oavsett var i kommunen man bor så ska det inte vara någon 
skillnad på tillgång till service, aktiviteter eller känsla av tillhörighet. Vi kristdemokrater, precis 
som andra partier här i fullmäktige tycker att det är viktigt att människor ska kunna bo och 
leva gott i hela Alingsås kommun. 
Därför välkomnar vi det här projektet bland många andra projekt som är på gång både i 
Sollebrunn och på andra platser utanför tätorten. Projektets utgångspunkt har varit att med 
prioriterade åtgärder tillskapa en bra helhetslösning genom att bland annat skapa bättre 
logistik och tillgänglighet i fastigheten, samt få bättre utväxling av befintliga ytor för såväl 
Sollebrunns skola som för de aktiva föreningarna som använder sig av lokalerna.  
Vi tycker att det är mycket positivt att projekteringen baseras på en förstudie där 
representanter från kommunledningskontoret, barn- och ungdomsförvaltningen, kultur- och 
utbildningsförvaltningen, samt den så kallade Bjärkegruppen har deltagit. Bjärkegruppen 
företräder alltså de aktiva föreningarna med verksamhet i Bjärkehallen. Detta går i linje med 
den kristdemokratiska ambitionen om att öka känslan av tillhörighet.  
Kristdemokraterna i Alingsås ser civilsamhället som en aktör som tar initiativ till att förbättra 
livskvalitet och boendemiljö för sin omgivning. Det är genom mellanmänskliga, små 
gemenskaper som samhället byggs starkt och detta är ett typiskt exempel.  
Bifall till förslaget! 
  
 
Expedieras till  
Kommundirektören, Fastighetskoncernen Alingsåshem AB 
 

Beslutsunderlag 
• §39 KS Beslut om genomförande ombyggnation Bjärkehallen 
• Tjänsteskrivelse - Beslut genomförande ombyggnation Bjärkehallen 
• Illustration huvudentré 
• Planritning Bjärkehallen 
• PM Projektering ombyggnation Bjärkehallen 
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§ 41  2024.062 KS   
Egenavgift för resa i annan kommun (RIAK)  
Ärendebeskrivning 
Tekniska nämnden beslutade 20 november 2023 om årlig höjning av egenavgifterna enligt 
indexuppräkning. Priserna för ”Resa i annan kommun” (RIAK) delades enligt rutin upp i 
vuxen- respektive ungdomsbiljett. 
Senare har det framkommit att Riksfärdtjänst Sverige AB som administrerar RIAK-biljetterna 
har och samma egenavgift oavsett ålder på resenären, och att ha en uppdelning mellan 
priser på vuxen- och ungdomsbiljett således inte är i enlighet med Riksfärdtjänst Sverige 
AB:s riktlinjer. 
Då beslutet faller utanför Tekniska nämndens mandat att besluta om indexuppräkning 
behöver beslut fattas av kommunfullmäktige. 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 12 februari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Kommunledningskontoret har tagit del av beslutet i tekniska nämnden och har inget att erinra 
mot förslaget. Kommunledningskontoret förordar att revidera taxan i enlighet med förslaget. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 33 behandlat ärendet. 
 

Beslut 
Taxa för färdtjänst fastställs med den ändringen att egenavgiften för en RIAK-biljett höjs till 
101 kr för alla färdtjänstresenärer, oavsett ålder, i enlighet med Riksfärdtjänst Sverige AB:s 
riktlinjer. 
 

Expedieras till  
Tekniska nämnden 
 

Beslutsunderlag 
• §33 KS Egenavgift för resa i annan kommun (RIAK) 
• Tjänsteskrivelse - Egenavgift för resa i annan kommun (RIAK) 
• §2 TEN Egenavgift för resa i annan kommun (RIAK) 
• Färdtjänsttaxa 
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§ 42  2024.051 KS   
Rapport över avtalssamverkan i Alingsås kommun år 2023  
Ärendebeskrivning 
Den 1 juli 2018 kompletterades kommunallagen med en generell rätt till kommunal 
avtalssamverkan. Genom avtalssamverkan kan kommunen överlåta utförandet av sina 
uppgifter till någon annan kommun eller region. Den generella avtalssamverkan behöver inte 
bara handla om myndighetsutövning utan kan även beröra andra kommunala uppdrag.  
  
Enligt 9 kap. 38 § kommunallagen ska kommunstyrelsen årligen rapportera till 
kommunfullmäktige om kommunens avtalssamverkan både enligt 9 kap. 37 § och enligt 
annan lag. Detta för att fullmäktige ska kunna fatta strategiska inriktningsbeslut och följa 
kommunens utveckling när det gäller avtalssamverkan. Rapporten är även ett underlag för 
kommunstyrelsens utökade uppsiktsplikt. 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 14 februari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Kommunledningskontoret har sammanställt samtliga kommunens samverkansavtal, se 
bilaga Rapport över avtalssamverkan i Alingsås kommun 2023. Redogörelsen upptas 
nämndvis och beskriver avtalsparter, vilka uppgifter och tjänster som avtalet omfattar samt 
om extern delegation förekommer. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 32 behandlat ärendet. 
 

Beslut 
Rapport över avtalssamverkan i Alingsås kommun avseende 2023 godkänns. 
 

Beslutsunderlag 
• §32 KS Rapport över avtalssamverkan i Alingsås kommun år 2023 
• Tjänsteskrivelse - Rapport över avtalssamverkan i Alingsås kommun 2023 
• Rapport över avtalssamverkan i Alingsås kommun 2023 
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§ 43  2023.536 KS   
Utvidgning av verksamhetsområde VA, DP Bostäder vid Varsjövägen, 
södra området mfl  
Ärendebeskrivning 
Tekniska nämnden har till kommunstyrelsen inkommit med ärende gällande utvidgning av 
verksamhetsområde för allmänna vatten- och avloppsanläggningar avseende fastigheter 
inom detaljplan Bostäder vid Varsjövägen, södra området samt fastigheterna Skämningared 
2:26, Mellby 1:66 och Västrabodarna 1:506. 
  
Tekniska nämnden beslutade 23 oktober 2023 § 68 att godkänna utvidgning av 
verksamhetsområdet.  
  
Ett beslut om att utvidga verksamhetsområde för allmänna vatten- och avloppsanläggningar 
är av principiell karaktär och ärendet beslutas därmed slutligen i kommunfullmäktige.  
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 15 februari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Fastigheterna Skämningared 2:26, Mellby 1:66 och Västrabodarna 1:506 är redan bebyggda. 
Övriga fastigheter ligger inom detaljplanerat område DP Bostäder vid Varsjövägen, södra 
området. Kommunledningskontoret konstaterar att förslaget stämmer överens med gällande 
översiktsplan och Agenda 2030, delmål 6, rent vatten och sanitet. Kommunledningskontoret 
har inget att erinra mot förslaget. 
  
 
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 38 behandlat ärendet. 
 

Beslut 
Utvidgning av verksamhetsområde för allmänna vatten- och avloppsanläggningar för 
fastigheter inom detaljplan Bostäder vid Varsjövägen, södra området, samt för fastighet 
Skämningared 2:26, Mellby 1:66 och Västrabodarna 1:506, enligt kartbilaga 1-4 och 
fastighetslista bilaga 5, fastställs. 
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Expedieras till  
Tekniska nämnden 
 

Beslutsunderlag 
• §38 KS Utvidgning av verksamhetsområde VA, DP Bostäder vid Varsjövägen, södra 

området mfl 
• Tjänsteskrivelse - Verksamhetsområde VA, DP Bostäder vid Varsjövägen, södra 

området mfl 
• §68 TEN - Verksamhetsområde VA, DP Bostäder vid Varsjövägen, södra området mfl 
• Bilaga 1 - VA-karta Varsjövägen mfl 
• Bilaga 2 - VA-karta Skämningsred 2:26 
• Bilaga 3 - VA-karta Mellby 1:66 
• Bilaga 4 - VA-karta Västerbodarna 1:506 
• Bilaga 5 - Fastighetslista DP Vardsjövägen mfl 
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§ 44  2024.118 KS   
Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet 
med klimatstrategin och dess tillhörande handlingsplaner - Amanda 
Andersson (MP)  
Ärendebeskrivning 
Amanda Andersson (MP) har till kommunfullmäktige den 28 februari 2024, § 21 lämnat en 
interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet med klimatstrategin och 
dess tillhörande handlingsplaner, med följande frågor: 

• Hur stor del av Alingsås kommunkoncern är fossiloberoende idag? 
• Med de åtgärder som hittills beslutats, kommer Alingsås kommunkoncern vara helt 

fossiloberoende år 2030? Om inte, vilka åtgärder behövs för att kommunen ska vara 
fossiloberoende till och med år 2030? 

• År 2040 ska Alingsås som geografiskt område vara klimatneutralt. Hur ser utsläppen 
ut idag? 

• Hur stora är de konsumtionsbaserade utsläppen i kommunen per person och år idag? 
• Hur planerar kommunen att minska de konsumtionsbaserade utsläppen till högst 1 

ton CO2e per person och år till 2050? 

  
  
Interpellationssvar 
Kommunstyrelsens ordförande Daniel Filipsson (M) har i skrivelse den 25 mars 2024 lämnat 
sitt interpellationssvar. 
  
Interpellationsdebatt 
I debatten deltar Amanda Andersson (MP), Daniel Filipsson (M) och Leif Hansson (S). 
  
 

Beslutsunderlag 
• Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet med 

klimatstrategin och dess tillhörande handlingsplaner - Amanda Andersson (MP) 
• §21 KF Interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet med 

klimatstrategin och dess tillhörande handlingsplaner - Amanda Andersson (MP) 
• Interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet med klimatstrategin 

och dess tillhörande handlingsplaner - Amanda Andersson (MP) 
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§ 45  2024.105 KS   
Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet 
med mänskliga rättigheter i Alingsås kommun - Marcus Wallin (V)  
Ärendebeskrivning 
Marcus Wallin (V) har till kommunfullmäktige den 28 februari 2024, § 22 lämnat en 
interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet med mänskliga rättigheter i 
Alingsås kommun, med följande frågor: 

• Varför har kommunen valt att ta bort tjänsten MR-strateg? 
• Vad gör Alingsås kommun för att konkret öka kännedomen om mänskliga rättigheter i 

Alingsås? 

  
Interpellationssvar 
Kommunstyrelsens ordförande Daniel Filipsson (M) har i skrivelse den 25 mars 2024 lämnat 
sitt interpellationssvar. 
  
Interpellationsdebatt 
I debatten deltar Marcus Wallin (V) och Daniel Filipsson (M). 
  
 

Beslutsunderlag 
• Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet med 

mänskliga rättigheter i Alingsås kommun - Marcus Wallin (V) 
• §22 KF Interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet med 

mänskliga rättigheter i Alingsås kommun - Marcus Wallin (V) 
• Interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande arbetet med mänskliga 

rättigheter i Alingsås kommun - Marcus Wallin (V) 
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§ 46  2023.279 KS   
Svar på motion gällande fickpark vid busstationen i Sollebrunn - Heidi 
Hankanen Ängberg (C)  
Ärendebeskrivning 
Heidi Hankanen Ängberg (C) har till kommunfullmäktige den 14 juni 2023, § 121 lämnat en 
motion om fickpark vid busstationen i Sollebrunn.  
  
Motionären föreslår att kommunen utreder hur en fickpark på grönytan vid busstationen i 
Sollebrunn skulle kunna utformas. 
  
Kommunfullmäktige beslutade den 14 juni 2023, § 121 att motionen lämnas till 
kommunstyrelsen för beredning. 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 14 februari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Det pågår i nuläget ett detaljplanearbete för utveckling kring torget i Sollebrunn. Ytan vid 
busstationen utreds för anläggande av parkeringar för att uppfylla behovet i detaljplanen då 
torget delvis kan bli föremål för annat användningsområde i framtiden.  
  
Trafik- och parkenheten utreder i övrigt som en del i arbetet med att tillgängliggöra och 
försköna samhällets offentliga ytor om området vid busstationen kan tillföras mervärden 
såsom sittmöjligheter, belysning och grönska. 
  
Kommunledningskontoret bedömer att motionen är omhändertagen inom pågående 
utredning och att ytterligare uppdrag ej är nödvändigt. Motionen ska därför anses besvarad. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 41 behandlat ärendet och föreslagit att motionen 
ska anses besvarad. 
  
Anförande 
Anförande hålls av Heidi Hankanen Ängberg (C) och Daniel Filipsson (M).  
 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Daniel Filipsson (M) föreslår att kommunstyrelsens förslag till beslut bifalls. 
 

Beslut 
Motionen anses besvarad. 
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Anteckning 
Heidi Hankanen Ängberg (C) lämnar följande protokollsanteckning: 
I svaret på motionen framgår att det pågår ett arbete med att se över hur ytan vid 
busstationen i Sollebrunn kan användas och även tillföras mervärden såsom sittmöjligheter, 
belysning och grönska. Centerpartiet anser att det är viktigt att kommunen i det pågående 
arbetet tar del av de idéer som näringsidkarna runt busstationen har och även möjliggör för 
boende i Sollebrunn att lämna sina synpunkter på arbetet. 
 
Beslutsunderlag 

• §41 KS Svar på motion gällande fickpark vid busstationen i Sollebrunn - Heidi 
Hankanen Ängberg (C) 

• Tjänsteskrivelse - Svar på motion gällande fickpark vid busstationen i Sollebrunn - 
Heidi Hankanen Ängberg (C) 

• §121 KF Motion gällande att anlägga fickpark vid busstationen i Sollebrunn - Heidi 
Hankanen Ängberg (C) 

• Motion gällande att anlägga fickpark vid busstationen i Sollebrunn - Heidi Hankanen 
Ängberg (C) 
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§ 47  2023.386 KS   
Svar på motion gällande tillgänglighetsanpassning av 
kommunfullmäktigesalen - Marcus Wallin (V) och Annica Jonsson (V)  
Ärendebeskrivning 
Marcus Wallin (V) och Annica Jonsson (V) har till kommunfullmäktige den 27 september 
2023, § 173 lämnat en motion om att tillgänglighetsanpassa kommunfullmäktigesalen. 
  
Motionärerna föreslår följande: 

• Att tillgängligheten i Alingsås kommunfullmäktigesal ses över för såväl 
kommunfullmäktiges ledamöter och ersättare som för åhörare. 

• Att tillgängligheten för att hålla anföranden ses över för att tillgodose olika 
funktionsvariationers behov och utmaningar. 

• Att dubbla höj- och sänkbara talarstolar införskaffas till Alingsås 
kommunfullmäktigesal. 

Kommunfullmäktige beslutade den 27 september 2023, § 173 att lämna motionen till 
kommunstyrelsen för beredning. Kommunstyrelsens arbetsutskott återremitterade ärendet 
den 24 januari 2024, § 14. 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 30 januari 2024 lämnat följande yttrande: 
  
Kommunledningskontoret har undersökt motionärernas förslag. Alströmerteaterns lokal är 
framförallt avsedd för olika event såsom teater- och musikframträdanden, och i andra hand 
som kommunfullmäktigesal. Inför renoveringen gjordes en tillgänglighetsinventering med just 
ovan nämnda prioritering. Kultur-och utbildningsförvaltningen och Alingsåshem planerar 
framöver att göra större renoveringsinsatser för att modernisera Alströmerteatern. Den 
fysiska tillgängligheten kommer då att ses över igen.  
  
När det kommer till tillgängligheten för att hålla anföranden så är lokalen i dag exkluderande 
tillgänglig, eftersom det är svårt att ta sig upp på scenen och fram till talarstolen. För att 
skapa en mer flexibel tillgänglighet så att inkludera fler i det demokratiska arbetet som sker i 
kommunfullmäktige finns det möjlighet att placera en talarstol på den plattform som är 
avsedd för personer med funktionsnedsättning. 
  
Den befintliga talarstolen i Alströmerteatern har använts sedan 1970. När 
kommunfullmäktige flyttade till Alströmerteatern diskuterades talarstolens placering, och olika 
placeringar av talarstolen har testats. Förslaget att införskaffa flexibel talarstol till 
kommunfullmäktige skulle göra kommunfullmäktigesalen mer tillgänglig för fler att delta på ett 
inkluderande sätt i demokratiska debatter. En talarstol bör i så fall placeras på den plattform 
som är avsedd för personer med funktionsnedsättning och den andra talarstolen placeras på 
scenen. Tekniken finns redan på plats för att underlätta för alla som deltar på 
kommunfullmäktiges sammanträde, och med riktade kameror kommer även presidiet att 
kunna se den som talar från plattformen. Hur kommunfullmäktigesalen utrustas och används 
är upp till kommunfullmäktiges presidium tillsammans med samtliga gruppledare. 
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Kommunledningskontoret bedömer utifrån detta att motionen kan anses besvarad. 
Tillgängligheten avseende anföranden har setts över, och en lösning är annan placering av 
talarstol eventuellt inköp av höj- och sänkbar talarstol. Kommunfullmäktiges presidium 
tillsammans med samtliga gruppledare har en pågående dialog om utformningen av 
kommunfullmäktigesalen. Kommunledningskontoret anser därmed att motionen kan anses 
besvarad.  
  
Kommunstyrelsen har den 4 mars 2024, § 42 behandlat ärendet och föreslagit att motionen 
ska anses besvarad. 
  
Anförande 
Anförande hålls av Marcus Wallin (V).  
 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Marcus Wallin (V) föreslår att motionen bifalls. 
  
  
Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen till beslut mot varandra och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
  
 

Beslut 
Motionen anses besvarad. 
 

Beslutsunderlag 
• §42 KS Svar på motion gällande tillgänglighetsanpassning av 

kommunfullmäktigesalen - Marcus Wallin (V) och Annica Jonsson (V) 
• Tjänsteskrivelse - Svar på motion om att tillgänglighetsanpassa 

kommunfullmäktigesalen 
• §173 KF Motion gällande tillgänglighetsanpassning av kommunfullmäktigesalen - 

Marcus Wallin (V) och Annica Jonsson (V) 
• Motion gällande tillgänglighetsanpassa kommunfullmäktigesalen - Marcus Wallin och 

Annica Jonsson (V) 
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§ 48  2024.149 KS   
Fråga till kommunstyrelsens ordförande gällande vägar i Sollebrunn - 
Heidi Hankanen Ängberg (C)  
Ärendebeskrivning 
Fråga 
I ”Planprogram Sollebrunns tätort” som antogs av Kommunfullmäktige 2021 står det: 
”Sedan slutet av 1960-talet råder enskilt huvudmannaskap för allmän plats i Sollebrunn. 
Alingsås kommun äger till största delen marken, men gator och andra hårdgjorda ytor sköts 
av Sollebrunns vägförening. Enligt dagens plan- och bygglag är huvudregeln att det ska vara 
kommunalt huvudmannaskap för allmän plats om det inte finns särskilda skäl. 
En arbetsgrupp som tittat på denna fråga under arbetet med planprogrammet bedömer att 
det inte längre finns någon anledning till enskilt huvudmannaskap i Sollebrunn, och föreslår 
därför att kommunen övertar huvudmannaskapet. Vägföreningens ordförande ser positivt på 
förslaget.” 
  
Eftersom huvudmannaskapet regleras genom detaljplan behöver ny detaljplan tas fram. Jag 
har i Kommunstyrelsen yrkat att detta ska tas med i kommunens Planprioritering men de 
andra partierna har röstat emot och vill alltså inte följa det som de själva ställde sig bakom 
när Planprogrammet antogs. 
  
Fastighetsägarna i Sollebrunn betalar varje år en avgift till vägföreningen. Moderaterna gick 
före valet ut och utlovade kommunalt övertagande av vägnätet i Sollebrunn och att 
fastighetsägarna därigenom skulle slippa avgiften till vägföreningen. Liberalerna utlovade 
samma sak. 
  
På Bjärketräffen i februari i år, där Kommunstyrelsens ordförande deltog, ställdes en fråga 
gällande detta. Förvaltningschefen för Samhällsbyggnadsförvaltningen svarade då att det 
finns ett uppdrag från politiken att se över rådigheten för gatorna i Sollebrunn. 
  
Min fråga till Kommunstyrelsens ordförande är: 
• Vad innebär uppdraget från politiken att se över rådigheten för gatorna i Sollebrunn och 
innebär uppdraget att fastighetsägarna i Sollebrunn framöver, som utlovat, slipper betala 
avgiften till vägföreningen? 
  
Anförande 
Anförande hålls av Heidi Hankanen Ängberg (C). 
  
Svar 
Kommunstyrelsens ordförande Daniel Filipsson (M) besvarar frågan muntligt vid dagens 
sammanträde. 
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    Utdragsbestyrkande 

 

 

  
 

Beslutsunderlag 
• Fråga till kommunstyrelsens ordförande gällande vägar i Sollebrunn - Heidi 

Hankanen Ängberg (C) 
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    Utdragsbestyrkande 

 

§ 49  2024.154 KS   
Interpellation gällande besparingar inom förskola och grundskola - 
Marcus Wallin (V)  
Ärendebeskrivning 
Marcus Wallin (V) lämnar en interpellation ställd till Thomas Thim (M), kommunstyrelsens 
ordförande gällande besparingar inom förskola och grundskola med följande frågor: 

1. Anser du att eleverna i Alingsås kommun ges tillräckligt goda förutsättningar för att nå 
kunskapsmålen och få en trygg skolgång? 

2. Vad säger du om kritiken som Sveriges Lärare riktar mot den politiska ledningens 
budget angående att man inte följer Skollagens grundläggande principer? 

3. På vilket sätt tar barn och ungdomsnämndens budget hänsyn till eleverna, lärarna 
och personalens behov i verksamheterna? 

4. Vad får nämndens beslut om besparingar och uppsägningar för konkreta 
konsekvenser för verksamheterna? 

  
 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Ordföranden frågar interpellanten om interpellationen är ställd till Thomas Thim (M) eller till 
kommunstyrelsens ordförande och finner att den ska ställas till Thomas Thim (M) i egenskap 
av barn- och ungdomsnämndens ordförande. 
 

Beslut 
Interpellationen lämnas till barn- och ungdomsnämndens ordförande för besvarande på 
nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
 

Expedieras till  
Barn- och ungdomsnämndens ordförande 
 

Beslutsunderlag 
• Interpellation till barn- och ungdomsnämndens ordförande gällande besparingar inom 

förskola och grundskola - Marcus Wallin (V) 
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§ 50  2024.150 KS   
Motion gällande arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100 - Emily 
Munter (V), Sanna Dabolins (V) och Martin Lindberg (V)  
Ärendebeskrivning 
Emily Munter (V), Sanna Dabolins (V) och Martin Lindberg (V) lämnar en motion gällande 
arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100. 
  
Motionärerna föreslår följande: 

• Att införandet av arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100 utredas i samverkan med 
fackförbunden. 

 

Beslut 
Motionen lämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 

Expedieras till  
Kommunledningskontoret 
 

Beslutsunderlag 
• Motion gällande arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100 - Emily Munter (V), Sanna 

Dabolins (V) och Martin Lindberg (V) 
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§ 51  2024.132 KS   
Avsägelse av uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige - Otto Stryhn (-
)  
Ärendebeskrivning 
Otto Stryhn (-) har i skrivelse den 6 mars 2024 avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i 
kommunfullmäktige. 
 

Beslut 
Avsägelsen beviljas. 
 

Expedieras till  
Otto Stryhn, Länsstyrelsen 
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§ 52  2024.133 KS   
Avsägelse av uppdrag som ersättare i bygg- och miljönämnden - Fredrik 
Wagnström (L)  
Ärendebeskrivning 
Fredrik Wagnström (L) har i skrivelse den 6 mars 2024 avsagt sig sitt uppdrag som ersättare 
i bygg- och miljönämnden. 
 

Beslut 
Avsägelsen beviljas. 
 

Expedieras till  
Fredrik Wagnström, bygg- och miljönämnden 
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§ 53  2024.131 KS   
Avsägelse av uppdrag som ledamot i socialnämnden - Lennart 
Arvidsson (V)  
Ärendebeskrivning 
Lennart Arvidsson (V) har i skrivelse den 5 mars 2024 avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i 
socialnämnden. 
 

Beslut 
Avsägelsen beviljas. 
 

Expedieras till  
Lennart Arvidsson, socialnämnden 
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§ 54  2024.139 KS   
Avsägelse av uppdrag som ersättare i socialnämnden - Åsa Svedjenäs 
(V)  
Ärendebeskrivning 
Åsa Svedjenäs (V)  har i skrivelse den 9 mars 2024 avsagt sig sitt uppdrag som ersättare i 
socialnämnden. 
  
  
 

Beslut 
Avsägelsen beviljas. 
 

Expedieras till  
Åsa Svedjenäs, socialnämnden 
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§ 55  2024.153 KS   
Kommunalt kompletteringsval – Ledamot i kommunrevisionen efter 
Maria Wass (SD), Anna-Maria Hellström (SD)  
Beslut 
Anna-Maria Hellström (SD) utses till ledamot i kommunrevisionen, efter Maria Wass (SD) för 
tiden fram till och med den 31 december 2026. 
 

Expedieras till  
Anna-Maria Hellström, kommunrevisionen 
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§ 56  2024.152 KS   
Kommunalt kompletteringsval – Ersättare i bygg- och miljönämnden 
efter Dennis Alvdén (M), Peter Poniatowski (M)  
Beslut 
Peter Poniatowski (M) utses till ersättare i bygg- och miljönämnden, efter Dennis Alvdén (M) 
för tiden fram till och med den 31 december 2026. 
 

Expedieras till  
Peter Poniatowski, bygg- och miljönämnden 
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§ 57  2024.151 KS   
Kommunalt kompletteringsval – Ersättare i bygg- och miljönämnden 
efter Fredrik Wagnström (L), Mikael Björk (L)  
Beslut 
Mikael Björk (L) utses till ersättare i bygg- och miljönämnden, efter Fredrik Wagnström (L) för 
tiden fram till och med den 31 december 2026. 
 

Expedieras till  
Mikael Björk, bygg- och miljönämnden 
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§58     
Meddelanden 

   
Informationen noteras. 
 
Anmälningar 

• 2024.009 KS-007  § 15- förbundsstyrelsen Göteborgsregionen - Val av ersättare i 
beredningsgrupp för arbetsmarknad 

• 2023.340 KS-003  Beslut om ny ledamot efter Susanna Nerell (C) - Ny ledamot Ali 
Said (C), ny ersättare Annika Stenberg (C) 

• 2024.009 KS-008  § 26 KF Vårgårda - Planeringsstrategi för Vårgårda kommun 
• 2024.009 KS-009  Planeringsstrategi för Vårgårda kommun 
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